
Vragen van het lid Aptroot (VVD) aan de minister van Verkeer en Waterstaat en de minister 

van Volkshuisvesting, Ruimtelijke Ordening en Milieu. 

 

1. Kent u het handhavingsverzoek van de gemeenten Lansingerland en Kaag en Braassem op 

basis van de Wet Geluidhinder voor de HSL-Zuid? * 

 

2. Klopt het dat het Bureau Sight Ruimte en Milieu, dat in opdracht van het ministerie van 

VROM onderzoek heeft gedaan naar het geluid van de HSL-Zuid, tot de conclusie is 

gekomen dat de geluidsnormen worden overschreden? 

 

3. Welke maatregelen neemt u om ervoor te zorgen dat de HSL niet langer de geluidsnormen 

overschrijdt? 

 

4. Kunt u ervoor zorgen dat met onmiddellijke ingang de overschrijding van de 

geluidsnormen stopt? 

 

5. Hoe kan het dat de minister van VenW de Kamer recent heeft geïnformeerd dat de 

geluidsnormen niet worden overschreden, doch wellicht in de toekomst zullen 

overschrijden? 

 

6. Was de minister niet op de hoogte van de meetresultaten, kende hij de wet niet of heeft hij 

geprobeerd tijd te winnen door de overschrijding van de normen te ontkennen? 

 

7. Kunt u deze vragen met spoed beantwoorden gezien de ernst van de zaak, gezien de feiten 

en de eerdere ontkenning door de minister van VenW? 

 

 

 


